

**Närvarande:**

Lisa Viklund N  
Anna Georgsson N  
Christoffer Alm N  
Frank Thomasson N  
Fredrika Norberg N  
Filip Åkesson N  
Alexander Neuberg N  
Thomas Laine N  
N= Närvarande , L= Laga förfall



Lisa Viklund  
Ordförande



Christoffer Alm  
Sekreterare



Filip Åkesson  
Justerare



Fredrika Norberg  
Justerare

**§ 1. Formalia**

Föredragare: Lisa Viklund

1. Mötets öppnande

Lisa Viklund förklarar mötet  
öppnat

**Styrelsen beslutar att**

2. Val av mötesordförande

utse Lisa Viklund till  
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Christoffer Alm till  
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Filip Åkesson och Fredrika  
Norberg till protokolljusterare

5. Adjungeringar

William Kull, Jakob Müller, Robin  
Strömberg och Hugo Mandinger ges  
närvaro-, förslags- och yttranderätt till  
dagens möte

- |  |  |
|--|--|
| 6. Fastställande av föredragningslista | Fastställa dagordningen i enlighet med utskickat förslag |
| 7. Föregående protokoll                | Lägga föregående protokoll till handlingarna             |

## § 2. Beslut

1. Alexander Neuberg

### Yrkar

att köpa in en led-skylt till Igloon för 3403,29 kr

### Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in en led-skylt till Igloon för 3403,29 kr

## § 3. Diskussioner

1. LCR får ha ökad användning av sektionens instagram

LCR ska få tillgång till sektionens Instagram för att förenkla marknadsföring av företagsrelaterade evenemang. Evenemanget och inlägget ska läggas ut i samråd med kommunikationsansvarig. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

2. ISAR och pengar

Är det sektionens ansvar alternativt ISARs ansvar kring de pengar som ISAR drar in. När de pengarna ligger på sektionens konto så är det sektionens. I dagsläget används sektionen som "bank" för ISAR så att de kan ligga ute med pengar inför mässan tills fakturorna är betalda från företaget så ISAR kan gå runt.

Hur ska ekonomin ansvaras över, ska ISAR fortsatt ligga under sektionen och att ska projektledarrollen bli en förtroendevald post, då kommer stadgeändringar samt reglementes ändringar ske. Vidare konversation om detta kommer att ske.

3. Rapportering mellan styrelsen och ISAR projektgruppen

Rapportering mellan sektionen och ISAR projektgruppen ska framför allt ske via Näringslivsansvarig, Ekonomiansvarig, Ordförande, Vice Ordförande samt Projektledare för ISAR, ekonomiansvarig för ISAR samt övriga ISAR medlemmar som är tillgängliga. Detta ska ske på ett möte, förslagsvis lunchmöte där deltagarna bestämmer dag och tid.

## 4. ISAR Instagram

Företag som köper huvudsponsringspaket för ISAR vill ha Instagramtakeover på sektionens Instagram som en säljpunkt för förenämnda paket. De vill även kunna marknadsföra ISAR, rekrytering och marknadsföringsmaterial mm. Samma krav ställs även här att det ska ske i samråd med kommunikationsansvarig. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

## 5. I-Grill i stället för I-mys vid enstaka tillfällen.

Att man står vid pussen och grillar en fredag lunch i stället för I-mys när det är vår och fint väder istället för att stå i B-huset. Frågor kring om företag vill sponsra detta uppkom även.

## 6. Ett av Bryggeriets fat har gått sönder

Vänta med att beställa ett nytt fat tills vidare.

## 7. Utskott undrar vad som har hänt med svaret från TKL-fond och ETKS-fond

För konversation med vice ordförande om frågor kring sponsringar.

## § 4. Övriga frågor

## § 5. Avslutande formalia

Föredragare: Lisa Viklund

### Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir  
2023.03.07 kl. 18:00 i sal A3101c

1. Mötets avslutande

Lisa Viklund förklarar mötet  
avslutat